
Dlaczego warto być ekspertem
몭nansowym w FPC?

Dlaczego warto być ekspertem 몭nansowym w FPC?  

1. Poznajemy więcej produktów inwestycyjnych z pierwszej ręki od najlepszych

ekspertów 

2. Za zdobytą wiedzę nic nie płacimy 

3. Zdobywamy nowy zawód 

4. Możemy tworzyć drugą nogę biznesu 

5. Możemy korzystać z materiałów szkoleniowych 

6. Możemy wykorzystać zdobytą wiedzę dla własnych inwestycji 

7. Mamy szansę inwestowania w produkty o różnych stopniach ryzyka 

8. Możemy pomagać ludziom w inwestowaniu pieniędzy 

9. Dowiadujemy się, w które produkty w zależności od potrzeb należy

zainwestować 

10. Dostajemy informację, że należy wycofać pieniądze, bo są inne lepsze pomysły

do zainwestowania 

11. Uczymy ludzi oszczędzać 
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12. Wykonujemy społeczną pracę pokazując, że należy zadbać o swoje

oszczędności 

13. Uświadamiamy ludziom ich potrzeby  

14. Informujemy o konieczności zabezpieczenia na wypadek inwalidztwa lub

śmierci  

15. Potra몭my ocenić produkt oszczędnościowy lub inwestycyjny, który mają nasi

sąsiedzi, koledzy czy znajomi 

16. Mamy bardzo prestiżowy zawód 

17. Z uwagi na naszą wiedzę, nasz autorytet w środowisku rośnie 

18. Uczymy się przekazywania wiedzy innym 

19. Uczymy się jasnego wyrażania swoich poglądów 

20. Mamy szansę uczestniczyć w ciekawych szkoleniach 

21. Możemy uczestniczyć w fantastycznych imprezach 

22. Zwiedzamy Polskę 

23. Poznajemy ciekawych ludzi 

24. Zwiedzamy świat 

25. Zyskujemy nowych kolegów i przyjaciół 

26. Mamy możliwość wymiany wiedzy i doświadczenia 

27. Zdobywamy wdzęczność klientów  

28. Mamy przejrzyste warunki wynagrodzenia za swoją pracę  

29. Mamy możliwość zarobienia dużych pieniędzy 

30. Możemy liczyć na pomoc innych ekspertów
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